
Årsrapport for servicekomiteen 2018/2019 

  

Medlemmer  
 
Anne Lise Eilert Olsen, Annette Gudmundsen, Erik Gran, Tom Løyning, Eigil Ringstad, 
Kjell Vik, Margrethe Horne, Trond Barth Andersen, Anne Marie Gran Bruun 
  
Generelt 
 
Arbeidet i servicekomiteen har i stor grad vært preget av de oppgaver som har vært lagt til 

denne komiteen. Spesielt fokus har naturligvis vært planlegging og gjennomføring av 

Rakkåsstiens 25 års jubileum. På vårt første møte i komiteen ble vi enige om fordeling av 

arbeidsoppgaver, dette for å benytte komiteens totale kompetanse og for å sikre involvering 

og engasjement av de enkelte. Komiteen har jobbet systematisk og med stort engasjement 

gjennom hele året.  Det har ikke vært rom for å vurdere igangsetting av nye prosjekter.  

 
Komitemøter/peismøter  

2. april 2018 -  Peismøte hos Anne Marie Gran Bruun  

18. september 2018 - Planleggingsmøte ifm Intercity-møtet   - etter et ordinært møte 

24.januar 2019 - Evalueringsmøte prosjektet Ensomt juletre søker gaver. Anne Lise Eilert 

Olsen deltok far Tønsberg Rotaryklubb. 

29.januar 2019 - Peismøte hos Margrethe Horne  

12. februar 2019 - Møte hos Margrethe Horne på Vandrerhjemmet ifm. med søkere til Ryla.  

4.april 2019 - Planleggingsmøte Rakkåsstien og møte med repr. for Quasimodo hos 

Margrethe på Vandrermøtet.  

15.mai 2019 -  4 deltagere fra servicekomiteen, Erik Gran, Kjell Vik, Trond Barth Andersen og 

Anne Marie Gran Bruun, deltok på et foredrag om Bergs historie før, under og etter krigen 

23.mai 2019 - Planleggingsmøte hos Margrethe Horne ifm. Rakkåsstiens jubileum,   

 
Aktuelle prosjekter(et utvalg)  
 

Rakkåsstiens 25 års jubileum  

Tønsberg Rotaryklubb inviterte til en markering av Rakkåsstiens 25 års jubileum. Dette 

arbeidet med å opprette og vedlikeholde disse turstiene har for Tønsberg Rotary vært en 

hyggelig, samlende og viktig oppgave for klubbens medlemmer. Mange har deltatt på de 

årlige dugnadene og disse har ofte vært annonsert for medlemmene som muligheter for å 

delta på «vårens vakreste eventyr».  Med representanter fra kommune, grunneiere, presse, 

og samarbeidende organisasjoner og medlemmer og ledsagere ble det en verdig og flott 

markering. Servicekomiteen hadde ansvar for planlegging og gjennomføring av dette 

arrangementet. Også ved å delta på dugnadene i forbindelse med merking av tursti etc. i 

forkant av arrangementet.  

Sidebygningen- Servicekomiteen bistod sosialkomiteen med arbeid rundt arrangementet 

med sidebygningen. Dette er en god tradisjon for å jobbe på tvers av komiteer.  



Midtløkken  

I tillegg til kjøring ifm julebord, fikk Tønsberg Rotary v/servicekomiteen en forespørsel om 

kjørehjelp ifm en aktivitet 25. februar. 2019. Dette innebar henting og kjøring av eldre til og 

fra Kilden kino. Komiteen bestemte at vi påtok oss dette oppdraget, men at vi i 

utgangspunktet ikke kan stå til disposisjon for Midtløkken utover «julekjøringen» hvert år i 

desember. 

Quasimodo  

Servicekomiteen v/ Margrethe Horne har vært i kontakt med de ansvarlige for Quasimodo 

dette året. Det har vært viktig for komiteen å få mer informasjon om gjeldende aktivitet, og 

det var behov for å invitere til et møte. Inger M. Hillestad, repr. for Domkirken 

menighetsråd, deltok i møtet med servicekomiteen og redegjorde for dagens situasjon for 

kafeen. Det hun kunne formidle var at med ny tilsatt diakon, Hege Pytte, har det vært 

naturlig å nyorientere arbeidet med Quasimodo. Foreløpig er det ikke helt avklart hvordan 

kafeen skal organiseres fremover og Tønsberg Rotary vil bli kontaktet når dette er mere 

avklart. Så foreløpig avventer vi vårt engasjement og bidrag til kafeen.  

 

Ensomt juletre 

Anne Lise Eilert Olsen hadde ansvar for å organisere klubbens deltagelse i forbindelse med 

prosjektet. Det var utelukkende positive tilbakemeldinger på arrangementet, og prosjektet 

kan vise til mange gaver, godt samarbeid, god logistikk og god omtanke i forbindelse med 

gjennomføring. Prosjektet fortsetter i 2019 med noen få justeringer og med lengre 

planleggingstid. 

 

Kandidater til Ryla  

Komiteen har også dette året jobbet for å skaffe representanter til Ryla. Det vi erfarer er at 

tilbudet er mere kjent og på den måten er det lettere å rekruttere deltagere.  

  
 
Tønsberg 27.august 2019 

Anne Marie Gran Bruun 

Leder av servicekomiteen 2018/2019 
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Serviceprosjektkomiteen 2019. 

 

Rakkåssstien 25 års- jubileum 

Oppmøte serviceprosjektkomite kl. 16.30 

Antall: Totalt ca. 50 -60 pers.  

Innbudte gjester: ordfører, kommune/frivillige organisasjoner 

Serviceprosjektkomiteen: 8 pers. 

Medlemmer: 35 

Ledsagere: 10 

Sted: Montessori skolen – le-skur, tilgang til toaletter, nøkler 

Arbeidsoppgaver: 

Innkjøp tallerkener, krus, bestikk, servietter, 
papirduker, flagg 
Takke 
3 kanner kaffe 
Syriner pluss Norgesglass 
 

Anne Lise 

Mat: 
Spekeskinke, mårpølse, potetsalat, rømme, 
flatbrød, melon, persille 
 
Ca. 50 personer – eksakt antall mandag 
 

 
Berit 
Annette 

Sveler og syltetøy 
Takke 
4 kanner kaffe 
Syriner og Norgesglass 
 

Margrethe 



Drikke: Alkoholfritt øl, Mosel og Farris,  
 

Erik og Kjell 

3 kanner kaffe 
Syriner med Norgesglass 
 

Anne Marie 

Trykking av sanger – jeg gikk en tur på stien, 
vandringsvise,  
 

Anne Marie 

Høyttaler, mikrofon 
Border, stoler 
 

Kent 

 

 

 


